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Protokół nr 63/2023 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta Luboń (RML) z dnia 25 października 2023 r. 

 
 
Komisja Budżetu i Finansów rozpoczęła się o godz. 18:30 w trybie stacjonarnym 
w siedzibie Urzędu Miasta Luboń, pl. Edmunda Bojanowskiego 2. 
Obecność zgodnie z listą obecności (zał. nr 1). 
Obecnych – 10 osób (wszyscy). 
 
Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli:  
− Burmistrz Miasta Luboń, Małgorzata Machalska, 
- Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński, 
- Pracownik Biura Rady, Dominika Kędziora. 
 
Przewodnicząca Komisji – Katarzyna Ekwińska stwierdziła prawomocność 
posiedzenia (quorum) i zaproponowała następujący porządek obrad Komisji 
Budżetu i Finansów: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Opiniowanie uchwał: 1/. zmieniająca uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej 

Miasta Luboń na 2023 rok; 2/. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2023-2041; 3/. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do porozumienia 
międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Miasto 
Luboń zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu 
niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych pochodzących z 
terenu Lubonia, którego wykonanie nastąpi w Instalacji Termicznego 
Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu; 4/. w sprawie pokrycia 
części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 5/. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza 
Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do trzech lat 
(biuro rachunkowe); 6/. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 
Burmistrza Miasta Luboń w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do 
trzech lat (działalność gospodarcza o profilu prawniczym); 7/ w sprawie  
przyjęcia „Programu profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród 
mieszkańców Gminy Luboń na lata 2023-2025”; 8/. zmieniająca uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
dotyczącego kierowania mieszkańców Miasta Luboń do Dziennego Ośrodka 
Adaptacyjnego w Poznaniu. 

3. Przyjęcie protokołu nr 62/2023, z dnia 20 września 2023r. 
4. Wolne głosy i wnioski radnych. 
5. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad 1.  Otwarcie posiedzenia. 
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Obecnych (10 osób).  
/zał. nr 1/ - Lista obecności. 
 
 
Ad 2. Opiniowanie uchwał: 

1/. zmieniająca uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2023 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 

Stromczyński: 

Dochody budżetu zwiększono o kwotę 793.066,52 zł do kwoty 186.289.939,60 zł. 

Dochody zwiększono z tytułu wydawania licencji, fundusz pomocy – wykształcenie 

obywateli Ukrainy, oświatę, odszkodowania, pomoc społeczną, usługi opiekuńcze, 

poprawę usług społecznych, refundację na poniesione wcześniej wydatki, kampanię 

edukacyjną. 

Wydatki budżetu zwiększono o kwotę 3.750.965,22 zł do kwoty 208.317.664,23 zł. 

Wydatki: podatki od środków transportowych, remont ul. 11 Listopada (realizacja w 

przyszłym roku), oświata i wychowanie. W dziale Pomoc społeczna wprowadzono 

dotacje z budżetu Państwa, w dziale Rodzina skorygowano wydatki – dostęp do usług 

społecznych. Zwiększono wydatki na placówki opiekuńczo-wychowawcze, 

zmniejszono wydatki na kulturę fizyczną – wydatki realizowane będą w roku 2024. 

Autopoprawki: 

Zwiększono dotację w rozdziale 75011. W rozdziale 75108 – wprowadzono dotacje za 

wybory do Sejmu i Senatu, diety dla mężów zaufania, dotacje dla obywateli Ukrainy, 

skorygowano środki na zakup podręczników dla dzieci z Ukrainy, wprowadzono 

dodatki dla pracowników socjalnych, kartę Dużej Rodziny. W rozdziale 75455 

wprowadzono zmiany statutowe. Zwiększono wydatki na rozbudowę Przedszkola nr 5. 

W rozdziale 90001 zwiększono dotację na budowę ulicy bocznej od ul. Długiej (ulica 

przylegająca do ul. Długiej). Autopoprawki dotyczyły też rozdziału 90015 – oświetlenia 

ulic. 

 

Dyskusja: 

Radna Monika Nawrot zapytała, czego konkretnie dotyczy zwiększenie środków 

finansowych na budowę ulicy bocznej, tj. przylegającej do ul. Długiej?. 
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Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński odpowiedział radnej, że chodzi o 

uzupełnienie kanalizacji deszczowej 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

2/. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Luboń na lata 2023-2041. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 

Stromczyński: 

Zmiany w WPF dostosowane zostały do zmian budżetowych. 

Autopoprawki: 

Dotyczyły wód opadowych. 

 

Dyskusji nie było. 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 7 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski); Przeciw: 0 osób; Wstrzymały się 
od głosu: 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, Elżbieta Zapłata-Szwedziak). 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

3/. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do porozumienia 

międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Miasto Luboń 

zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych 
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(zmieszanych) odpadów komunalnych pochodzących z terenu Lubonia, którego 

wykonanie nastąpi w Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych 

w Poznaniu. 

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: 

Aneks dotyczył zmiany umowy i dostosowania zapisów do wypracowanej praktyki. 

Dyskusji nie było. 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 9 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Elżbieta 
Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymała się od głosu: 1 osoba (Monika 
Nawrot). 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

4/. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński.: 

Projekt uchwały dotyczył pokrycia kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  
z dochodów własnych, żeby zabezpieczyć realizację wydatków. 

 

 

Dyskusja: 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne, 
czy nie wystarczyło zabezpieczyć po prostu środków finansowych w budżecie?. 

 

Odpowiedzi udzielił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński, który poinformował, 
że Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu stoi na stanowisku, że podjęcie 
przedmiotowej uchwały jest konieczne. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 
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Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

5/. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu na okres do trzech lat (biuro rachunkowe). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska.: 
Miasto Luboń jest właścicielem pomieszczenia użytkowego w Luboniu przy ul. 
Poniatowskiego 20. Pomieszczenie jest wykorzystywane do prowadzenia działalności 
gospodarczej o profilu biuro rachunkowe. Aktualna umowa wygasa w listopadzie 2023 
a najemca złożył wniosek o przedłużenie. Raz w roku kwota wynajmu jest 
waloryzowana o wskaźnik inflacji. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

 

6/. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu na okres do trzech lat (działalność gospodarcza o 
profilu prawniczym). 

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska.: 
Miasto Luboń jest właścicielem pomieszczenia użytkowego w Luboniu przy ul. 
Poniatowskiego 20. Pomieszczenie jest wykorzystywane do prowadzenia działalności 
gospodarczej o profilu prawniczym. Aktualna umowa wygasa w listopadzie 2023 a 
najemca złożył wniosek o przedłużenie. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 



6 
 
 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

7/ w sprawie  przyjęcia „Programu profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy 
wśród mieszkańców Gminy Luboń na lata 2023-2025”. 

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska.: 
W związku z uzyskaniem dofinansowania z Ministerstwa Zdrowia na "Program 
profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Luboń 
na lata 2023-2025" przedłożono stosowny projekt uchwały, przy czym 20% wydatków 
na realizację tego Programu będzie leżało po stronie Miasta. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

8/. zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców Miasta Luboń do Dziennego 
Ośrodka Adaptacyjnego w Poznaniu. 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska: 

Zmieniła się nazwa Ośrodka. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji, Katarzyna Ekwińska 

zarządziła głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
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Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 62/2023, z dnia 20 września 2023r. 

 

Uwag nie było.  

 

Za przyjęciem protokołu głosowało: 10 osób (Katarzyna Ekwińska, Karolina 
Wilczyńska-Kąkol, Magdalena Kleczewska, Teresa Zygmanowska, Paweł 
Krzyżostaniak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, Monika Nawrot, 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak); Przeciw: 0 osób; Wstrzymało się od głosu: 0 osób. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

 

Protokół nr 62/2023, z dnia 20 września 2023r. został przyjęty jednogłośnie. 

 
 

Ad 4. Wolne głosy i wnioski radnych. 

 

Nie było. 

 
 
Ad 5. Zakończenie obrad. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji Budżetu i Finansów Przewodnicząca 
Katarzyna Ekwińska zamknęła posiedzenie o godz. 18:58. 
 
 
 
Protokolant        Przewodnicząca 
 
Dominika Kędziora      Katarzyna Ekwińska 
 
 
Załączniki: 

1. /zał. nr 1/ - Lista obecności. 
 

 


